

## 置富 Malls 消費券多重賞

換領日期：8月7日起至換完即止

換領時間：中午12時至晚上8時

換領地點：+WOO 嘉湖 / 置富第一城 / 置富都會 / 馬鞍山廣場 / 都會駅

Fortune+會員於推廣期內在任一商場內任何兩間不同商戶\*以電子貨幣消費滿指定金額，憑即日或前一日之電子貨幣#簽賬存根及相符之商戶機印消費單據，即可換領指定商戶購物券乙套，以 AlipayHK、WeChat Pay、Tap & Go 及八達通付款消費更可獲得額外獎賞。(名額有限，換完即止)

\*不包括 Taste / 百佳超級廣場/ International / fusion 之消費單據

#電子貨幣包括信用卡、易辦事、八達通、銀聯卡及手機支付

^指定商戶購物券款式每張價值\$50(每次交易最多可使用兩張)，只適用於指定參與商戶，並受有關條款及細則約束，詳情請參閱購物券背頁

獎賞內容	消費金額 HK\$300	消費金額 HK\$800
基本獎賞	商戶購物券 HK\$150	商戶購物券 HK\$500
額外獎賞 (以 AlipayHK、WeChat Pay、Tap & Go 及八達通付款消費)	+ 商戶購物券 HK\$150	+ 商戶購物券 HK\$500

### 條款及細則：

1. 每張消費單據必須 HK\$100 或以上。
2. 任何 2 間不同商戶及不多於 3 張的消費單據。
3. 每人每日只限換領購物券乙套。
4. 指定商戶購物券款式每張價值\$50(每次交易最多可使用兩張)，只適用於指定參與商戶，並受有關條款及細則約束，詳情請參閱購物券背頁。
5. 換領活動只限 Fortune+會員參加，消費者及換領者必須為會員本人，換領時須出示置富 Malls 手機應用程式的會員頁面及資料以作核實。
6. 參加者必須出示有效的「Fortune+」會員頁面、有效之商戶機印消費單據正本，連同相符的電子貨幣簽賬存根正本 (包括信用卡、易辦事、八達通、銀聯卡或手機支付之交易介面)以作核對之用。商場如對以上資料有任何懷疑，有權拒絕該顧客參與本換領活動，參加者不得異議。
7. 手機支付包括 Apple Pay、Android Pay、Samsung Pay、BoC Pay、雲閃付、TNG Wallet、Tap & Go、AlipayHK 及 WeChat Pay，於換領購物券時需出示有關手機應用程式內的交易頁面以作核實。
8. 消費單據必須為即日或前一日發出，逾期消費單據將不獲處理。消費單據必須為正本；影印本、副本及複印本均屬無效。

9. 電子貨幣簽賬存根必須與相符之商戶消費單據正本同時出示方為有效。
10. 於同一商戶之消費單據不可分拆成多張消費單據或簽賬存根以作參與本換領活動。此外，恕不接受參加者於同日以不同電子簽賬卡 (信用卡、易辦事、八達通、銀聯卡或手機支付等)多次換領購物券。如有發現，一律被取消參加本換領活動資格。
11. 每宗交易之消費單據只可使用一次，已登記參加本換領活動之消費單據不可於商場其他推廣活動中重覆使用 (包括用於登記 Fortune+ 會員積分)。
12. 以下消費單據不適用於此換領活動，包括醫務所、展銷車及攤位、非本商場租戶、購買任何預售代用券 (包括：現金禮券、餅卡、食品券、貨品換領券、禮品卡、購物卡及會員卡等)、八達通或會員卡增值、地產代理、銀行及繳費服務、停車場、網上購物(網上購買電影戲票除外)、電郵或電話訂購、取消或退款的交易、以 EPS 提款易作提款交易、外幣找換、繳付可發還之按金及訂金。計算金額以扣除消費單據上列明之所有優惠及折扣為準。
13. 購物券數量有限，先到先得，換完即止。購物券換領安排，以主辦單位最後決定為準。有關購物券的詳情請向場內職員查詢。
14. 換領活動只適用於上述推廣日期及時間，逾期無效。
15. 所有購物券不得轉讓、兌換現金、找贖及退換。
16. 所有購物券如被盜竊、遺失或損毀，主辦單位概不負責及不會補發。
17. 主辦單位恕不對所提供的購物券、服務質素、供應量及保養作出任何陳述及保證，亦不會對有關購物券之任何事宜負責。
18. 主辦單位、其屬下之管理公司、其製作統籌公司、其印刷公司及所有商戶，其員工及家屬均不得參加是次推廣活動，以示公允。
19. 主辦單位保留修改換領活動內容、條款及細則之權利。如有更改，恕不另行通知。參加本換領活動，即表示參加者同意及接受此活動條款及細則。
20. 如有任何爭議，主辦單位保留最終決定權，參加者不得異議。

## Fortune Malls Reward for Consumption Voucher

Date : From 7 August 2021 while stock lasts

Time : 12:00nn - 8:00pm

Location : +WOO / Fortune City One / Fortune Metropolis / Ma On Shan Plaza / Metro Town

Fortune+ members upon particular spending by electronic payment<sup>#</sup> at any two different shops\* from the same Fortune Malls are entitled to redeem certain amount of tenant coupon<sup>^</sup>. Extra reward will be given if they use Alipay HK, WeChat Pay, Tap & Go and Octopus for their transactions. (Limited quota while stock lasts)

\* Exclude the receipts from Taste / ParknShop Superstore / International / fusion

<sup>#</sup> Electronic payment includes Credit Card, EPS, Octopus, UnionPay and mobile payment

<sup>^</sup> The tenant coupon value HK\$50 is only applicable for particular tenant (maximum to use 2 pcs for each transaction). Terms and conditions apply and please refer to the details on the back of the coupon.

Reward Summary	Spending HK\$300	Spending HK\$800
<b>Basic Reward</b>	Tenant Coupon <b>HK\$150</b>	Tenant Coupon <b>HK\$500</b>
<b>Extra Reward</b> (By using AlipayHK, WeChat Pay, Tap & Go and Octopus for payment)	<b>+</b> Tenant Coupon <b>HK\$150</b>	<b>+</b> Tenant Coupon <b>HK\$500</b>

### Terms and Conditions:

1. Each receipt should be HK\$100 or above
2. Maximum three receipts from two different shops.
3. Each eligible shopper is entitled to redeem ONE set of tenant coupon per day.
4. The tenant coupon value HK\$50 is only applicable for particular tenant (maximum to use 2 pcs for each transaction). Terms and conditions apply and please refer to the details on the back of the coupon.
5. This redemption is exclusive for Fortune+ members only. The electronic payment receipts should be belonging to the same member and members will be required to present their membership information in Fortune Malls Mobile App for verification.
6. Fortune+ members are required to present their member information, original sales receipts and corresponding electronic payment slips (credit card / EPS / Octopus / UnionPay / interface of mobile payment) for verification upon requested (if applicable). The organizer reserves the rights to limit the eligibility of shoppers to participate in this redemption.
7. Mobile payments include Apple Pay, Android Pay, Samsung Pay, BoC Pay, UnionPay, TNG Wallet, Tap & Go, Alipay and WeChat Pay. Fortune+ members are required to present interface

of mobile payment for verification upon requested

8. The receipts for redemption are only valid on-day or previous day. Any receipts not within the valid period will not be processed. The receipts must be original; duplicate or photocopies are not accepted.
9. Sales receipts and corresponding electronic payment slips should be presented together in order to participate this redemption.
10. Separated payment receipts will not be accepted. Payment receipts from the same shop cannot be separated into numerous receipts or invoices for point or reward redemption. It's not allowed to use different electronic payment (credit card / EPS / Octopus / UnionPay / interface of mobile payment) to redeem several sets of tenant coupon. If found, the redemptions will be disqualified.
11. Each receipt can only be used once. Receipts used for Fortune+ member bonus point registration are not eligible for this redemption. Receipts submitted for participate in this redemption cannot be re-used in conjunction with other promotions (including Fortune+ member bonus point registration).
12. Receipts from medical clinics, temporary exhibitions or booths, not tenants of Fortune Malls, purchase of cash coupons, food/goods redemption coupons, gift vouchers, gift cards, and membership cards, etc., value-adding Octopus receipts, property agencies, bank transactions, parking transactions receipts, online shopping (except movie tickets), online/ telephone ordering, cancelled or refunded transactions, EPS cash withdrawal, currency exchange and refundable deposit receipts are not eligible. The valid spending amount for redemption will be after deduction of all privilege discount offers.
13. Redemption is on a first-come first-served basis while stock lasts. The decision of organizer on the redemption arrangement shall be final and conclusive. Please approach our staff for more details.
14. This redemption is only capable for the above promotion period.
15. Tenant coupon is non-refundable and cannot be exchanged for cash and other items.
16. Lost, stolen or damaged tenant coupon will not be replaced by organizer.
17. The organizer, its management subsidiaries, promotion and production agent, printing agent, employees, family members and relatives of all tenants are not permitted to participate in this redemption programme.
18. The organizer will not guarantee the provided gift, service quality, supply and warranty.
19. The organizer reserves the right to change the terms and conditions or otherwise related to this redemption without any prior notice. Participants are deemed to have agreed and accepted all terms and conditions of the redemption once they have participated in the redemption.
20. The program is subject to change without prior notice. Should there be disputes, the organizer reserves the right to the final decision.